
Boniek: Szczęsny czuje się dobrze w Romie
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Jednym z piłkarzy, którzy zagoszczą prawdopodobnie w Romie tylko przez

rok, jest Wojciech Szczęsny. Portal forzaroma.info rozmawiał o bramkarzy

ze Zbigniewem Bońkiem.

 

Roma próbuje przedłużyć wypożyczenie Szczęsnego na przyszły sezon.

- Wojciech jest świetnym chłopakiem, utalentowanym bramkarzem, który wie jak

wykonywać swój zawód. Chciałbym, żeby został w Romie. Z nim w bramce czujemy

się bardzo, bardzo bezpiecznie.

Szczęsny chciałby zostać w Romie?

- Z pewnością, chce grać. Czuje się dobrze w Romie, rozmawiałem z nim kilka dni

temu w Polsce. Wojciech jest bardzo zadowolony z Romy, z tego jak czuje się w

mieście. Jest zadowolony tutaj, w Rzymie, ze wszystkiego.

Roma wygrał w niedzielę derby z Lazio 4-1.

- Szczerze byłem uradowany wygraną Romy, ponieważ mieszkam tutaj i jest

zespołem, w którym grałem. Muszę jednak przyznać również, że Lazio nie zasłużyło

na 1-4. Analizując mecz, Biancocelesti mieli kilka okazji na 2-2, jednak mecz

potoczył się w inny sposób i to ważne.

 

Roma może przegonić Napoli w tabeli?

- Aby odpowiedzieć, muszę wyciągnąć królika z kapelusza [śmiech - dod.red.]. Jeśli

wygra bezpośredni mecz z Napoli, będzie miała z pewnością duże szanse na drugie

miejsce, ale wszystko zależy od tego meczu. Pytanie jest trudne, Roma jednak musi

zakończyć sezon w pierwszej trójce, aby wziąć udział w eliminacjach Ligi Mistrzów.

Chciałbym jednak, żeby Roma zagrała w europejskich rozgrywkach, żeby

pozostawić po sobie dobre wrażenie, nie tylko w grupie, ale też w fazie pucharowej.

Ze Spallettim, który jest nakierowany na określone cele, chciałbym, aby zespołowi

udało się utrzymać wysoki poziom koncentracji przez cały przyszły sezon.
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